

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Signering av protokoll från styrelsemöte SDHK 2024-10-23

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 2024-10-23 Styrelseprotokoll.pdf

Storlek: 274217 byte

Hashvärde SHA256:

c7e6c56377f8509510745ec80941d3137f969c78d8b79fb46c60c34db473522b

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

LISBETH CARLSSON LILJEQVIST

Signerat med BankID 2024-12-08 17:47 Ref: 0193a72b-5984-7691-b558-e8a1672c187b

AGNES YR THORLAKSDOTTIR

Signerat med BankID 2024-11-18 19:30 Ref: a7b00df5-e904-479a-bc5b-b54de07d4d98

SOFIA SUNDKVIST

Signerat med BankID 2024-11-18 17:35 Ref: 61686265-9324-41d5-b102-72ea098da768



## SVENSKA DVÄRGHUNDKLUBBEN

### Protokoll för styrelsemöte via Teams 2024-10-23

**Närvarande:** Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundqvist, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Jan Törnblom, Inger Hansson, Lowe Kanflod, Agnes Thorlaksdottir, Anna Carlsson, Ann-Christin Johansson (från § 110 utställningskommittén), Ivana Mijic (valberedningen)

#### §105 Mötets öppnande

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna.

#### §106 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med ändringen att under § 110 väljer vi att flytta punkten vice ordförande och ta beslut om ny admin tills Anki kommer med på mötet.

#### §107 Val av protokolljusterare

Agnes Thorlaksdottir valdes till att jämte ordförande justera protokollet.

#### §108 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Godkändes och lades till handlingarna.

#### §109 Ekonomisk Rapport

Inger går igenom den ekonomiska rapporten. Per den 30/9 är saldot på våra konton 558 166, 41 kr. Det som händer mest med vår ekonomi just nu är runt utställningarna. Kassören hälsar att det är inga stora utgifter kvar för detta år. Vi har haft vår sista officiella utställning och väntar nu att alla utgifter ska betalas så att vi kan se hur årets resultat blir för våra officiella utställningar. Kvar för året är vår inofficiella utställning i december. 10 115 kr (5 kr /hund i officiell klass) blev summa som reserverades till vår domarkonferens.

#### §110 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:

*Ordförande* - Liz-Beth informerar om att det är otroligt mycket möten nu med kennelklubben. Liz-Beth har fått statistik från Sveland om hur det ser ut med diagnoser på Bichon Havanais och hjärtproblem. På 1500 djur hade de 30 diagnoser,

99% var över 10 år. När det gäller Chihuahua så har Sveland 4000 försäkrade djur och de hade 110 diagnoser med hjärklaffsproblem, alla hundar var över 11 år. Liz-Beth har skickat denna information vidare till SKK.

Paragraf 26 a – Liz-Beth informera om paragraf 26 a ett förslag från EU som handlar om hundutställningar och att dessa gynnar osundhet och exteriöra överdrifter.

#### *Vice ordförande*

Anki rapportera från det mötet hon varit på med länsklubbarna om paragraf 26 a.

#### *Sekreterare*

Utmärkelser - Sofia har skickat ut påminnelse till alla rasklubbar om Hamiltonplaketten och förtjänsttecken. Klubbarna ska skicka in svar till SDHK senast 30/11 och de vill nominera någon.

Se skrivelser

#### *Rasklubbsrådgivningskommittén*

Nästa rasklubbsmöte kommer att vara innan vårt fullmäktige.

#### *Avel och utbildning*

Uppfödarutbildningen – har börjat och båda grupperna har haft sitt första möte. Tina hjälper Liz-Beth att administrera dessa utbildningar.

Webbinarium från Sveland är 5/11 om fostran och 4/12 om oro och rädslor. All info om dessa kommer ut på vår hemsida och sociala medier. Dessa webinarium går även att se i efterhand.

Fokusraserna – Liz-Beth och Anki rapporterar från de möten om målbilder och nya krav på våra fokusraser (Mops, Fransk Bulldogg och Bostonterrier) som de varit på. På dessa möten har de presenterats ett förslag om hur hundarna ska bli sundare utifrån ett antal punkter som SKK har satt upp samt att SKK har tagit fram en målbild för hur raserna ska se ut. SDHK och rasklubbarna har fått 2 veckor på sig att lämna in synpunkter på det som presenterat på mötena. SDHK:s avelskommitté kommer att jobba vidare med frågan.

Infotext Bolognese – Vi går igenom den text som klubben skickat in för att ändra på SKK:s hemsida. **Beslut: Vi godkänner texten och Sofia skicka in den till SKK.**

#### *Utställningskommittén*

SST:s utställningar 2025 – De har ansökt om 6 utställningar för 2025 och de kommer att genomföra alla dessa. 2026 kommer de att ansöka om färre utställningar.

Rasklubbarnas ansökningar 2026 – Vi går igenom de utställningar som rasklubbarna har ansökt om för 2026. Agnes skickar in detta till SKK senast 31/10.

Utställningsadmin 2025 – Vi har tagit in offert från den administratör som vi haft i år. Den ligger bra i pris och vi är nöjda med det samarbete som vi har haft. Vi diskuterar

vem som ska vara kontaktperson då admin vill ha en person. **Beslut: Vi bestämmer att säga ja till den offert som vi fått in. Sofia svara ja till offerten och ber att de skickar ett kontrakt till Liz-Beth. Omedelbart justerat. Vi bestämmer att Agnes är kontaktperson men vi ber att de även fortsätter att skicka sina mail till både show och domarkommittén.**

EDS 2026 – Vi har fått problem med den hallen vi skulle vara i pga missuppfattning av årtal, vi för en dialog med dem för att se om det går att ändra.

Utställningskommittén kommer samtidigt att börja jobba på att hitta en ny plats.

När vår inoff är över kommer Agnes att göra en inventering av allt vårt material.

Till 2026 är flera ringsekreterare bokade och flera undrar om vi kommer att köra våra utställningar digitalt och de kommer vi att göra.

#### *Sponsorkommittén*

Jimmie har tagit kontakt med några större sponsorer men alla har sagt nej. Jimmie tar kontakt med Sveland för att få fler annonser från dem. Liz-Beth tar kontakt med Always för att få fler annonser. Jimmie fortsätter att hålla kontakt med den sponsor som var intresserad av vår inofficiella utställning i december. Han tar också kontakt med lokala sponsorer inför vår inoff.

#### *PR, Info och IT*

Publiceringen av månadens ras fortsätter och det har varit positiv respons på dessa inlägg. Sofia skickar ut informationen igen till de klubbarna som inte har skicka in. Vi kommer att fortsätta att dela reklam för vår inoff. på olika sidor.

Det är inköpt datorer till våra utställningar 2025.

#### *Arbetsgruppen för domarkonferens 2025*

14/11 kommer det att vara möte med de raser som kommer ha konferens 2025 och 2027.

#### *BPH-kommittén*

Inget att rapportera.

### **§ 111 Skrivelser och ärenden**

#### **Att ta upp under mötet**

| Diarienr | Beskrivning               | Kommentar                                                    | Ansvar/åtgärd                                            |
|----------|---------------------------|--------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------|
|          | Ang ev inträde i er klubb | Vi diskuterar det mail som vi fått från klubben. Vi ser inte | <b>Beslut: Vi väljer därför att säga nej till detta.</b> |

|          |                                                                                                                                                               |                                           |                                                                                                                                                                        |
|----------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|          |                                                                                                                                                               | Tibetansk terrier<br>som en<br>dvärghund. | <b>Sofia<br/>meddelar<br/>klubben.<br/>Omedelbart<br/>justerat.</b>                                                                                                    |
| 2024–214 | Utökning av<br>rasregister Per<br>Lundström Boston,<br>Fransk Bulldogg och<br>Pekingese. Svar<br>senast 7/11.                                                 |                                           | Till nästa<br>möte då<br>svarstiden<br>inte gått ut<br>än.                                                                                                             |
| 2024–215 | Utökning av<br>rasregister Gina<br>Persson Boston,<br><b>Japanese Chin</b> ,<br>Malteser, Bichon<br>Frise, <b>Bichon<br/>Bolognese</b> . Svar<br>senast 13/11 |                                           | <b>Beslut: Vi<br/>säger ja till<br/>Japanese<br/>Chin och<br/>Bichon<br/>Bolognese<br/>som redan<br/>svarat ja.<br/>Omedelbart<br/>justerat. Sofia<br/>skickar in.</b> |
|          | Minnesanteckningar<br>i klubbtidning JCS                                                                                                                      |                                           | Sofia<br>meddelar<br>klubben att<br>detta är ok.                                                                                                                       |
| 2024-219 | Regelrevidering svar<br>senast 31/1–2025                                                                                                                      |                                           | Ta upp längre<br>fram.                                                                                                                                                 |

### §112 Övriga ärenden

Fråga från rasklubbar - Får man föreslå personer på årsmötet till styrelsen? Det är fortfarande ok att föreslå personer på årsmötet.

### §113 Nästa möte

26/11 kl. 19.00 via Teams.

### §114 Mötets avslutande

Liz-Beth tackar Ivana för att hon var med på kvällens möte och avslutar därefter mötet.

*Signeras digitalt via min.ebox.nu*  
Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande

Sofia Sundkvist, vid protokollet

Agnes Thorlaksdottir, justerare